

Dato, tidspunkt, sted, deltagende	19/11/2025 kl. 17:30 hos Thomas
Godkendelse af tidl. referat	Link:  8. møde 22/10/2025 hos Toby
Check Ind	• Tobias: ◦ AUS formandsmøde ◦ Fundet ud af, hvad Frederiks nøgler er til - de er til mandagshallen ◦ Afvist folk, som gerne ville spille i klubben - der er fyldt • Katrine/Mia: ◦ Har afholdt spillermøder • Thomas: ◦ Skiftet låse på skabene ◦ Bestilt tøj og materialer • Astrid: ◦ AUS formandsmøde ◦ Flyttet spillercertifikater • Victor ◦ Tjekket indbetalinger ◦ Betalt regninger • Neo: ◦ Opslag på SoMe • Julie ◦ Vi er i mål med frivillig-indtjening ◦ Ser på mulige nye tjanser
Debatpunkter	• Hvem fortsætter i bestyrelsen ◦ Fortsætter: Katrine, Mia, Julie, Astrid, Victor (formand), Neo, Thomas ◦ Stopper: Tobias, • Hvem skal prikkes til i forhold til at starte i bestyrelsen ◦ Vi prøver at finde én fra ½. herre evt. Oppel, Sønne • Plan for søndag ang. spons? En snak om hvad målet er for dagen/spons

	○ Følger manus ○ Man støder til efterhånden som man har tid ○ Starter kl. 12:00 ● Opryknings dilemma ○ Bestyrelsen tager en snak med 3. Herre omkring dilemmaerne i, at de rykker op og tager 2. herres plads ○ Møde med 3. herre torsdag d. 27/11 kl. 20:30 ● Hvad skal vi bruge de 10.000 kr. på? og hvordan bruger man dem? ○ Pengene skal bruges på Craft-produkter ○ Victor skriver til Craft ○ Tobias skriver til Århus Håndbold om, hvad man kan bruge pengene på ● Festudvalg featuring Neo ○ Depositummet (5000 kr.) fra sidste fest er pt. tilbageholdt, da stedet mener, at vi har ødelagt gulvet grundet alkoholspild ○ Vi er afhængige af at finde et sted uden trapper, så Mads kan være med ○ Victor skriver til Idrætssamvirket om rådgivning
Beslutningspunkter	
Informationspunkter	● Resultat på protest ○ Der blev indgivet en protest på 1. damers kamp fredag. d. 7/11, men da protesten ikke blev indgivet i øjeblikket i løbet af kampen, blev den afvist ● Frederiks nøgler ○ De er til mandagshallen ● Formandsmøde med AUS ○ Vi vil gerne have flere penge, da vi er rigtig mange til oprydning efter DSFI ○ AUS kommer med konkrete forslag til løsninger på fordeling af penge i forhold til, hvor mange personer de forskellige klubber stiller med til DSFI
Regnskabsorientering	● Kammeratskabsaften, depositum ○ Depositummet (5000 kr.) fra sidste fest er pt. tilbageholdt, da stedet mener, at vi har ødelagt gulvet grundet alkoholspild ● Stævnets økonomi ○ Umiddelbart har det økonomisk set været et godt stævne

Emner PR	
Årshjul gennemgås	Årshjul JAI
Dagsordenspunkter til næste gang	
Opsamling på "Tasks"	
Næste møde fastsættes	D. 10/12 hos Neo
Punkter til næste møde	